

Amazing 韩国
KOREA 韩国

6D4N

釜山/金海/统营

(釜山 X The Sky+金海加耶主题公园)

BUSAN/GIMHAE/TONGYEONG

(BUSAN X THE SKY+GAYA THEME PARK)

Tour Code: KCP-2

 **Golden**[®]
Destinations



Korea
韩国



Mireuksan
弥勒山



Haeundae Blue Line Park
Beach Train
海云台Blue Line Park
海边列车



Gimhae Nakdonggang
Rail Bike Park
金海洛东江铁路公园

X THE SKY

Busan X The Sky
釜山 X the SKY

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Tongyeong Mural Culture Village "Dong Pirang"
统营东崖壁画村



The Painters Hero Show
HERO 涂鸦秀



Wearing Hanbok visit Gamcheon Culture Village
穿韩服游甘川文化村

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ BUSAN

D2 ARRIVE BUSAN 🚗 GIMHAE 🚗 TONGYEONG (MOB/L/D)

- ☑️ Gimhae Nakdonggang Rail Bike Park
- ☑️ Raspberry Wine Cave
(1 Glass of Wine + 1 Cheese Cracker for Each Person)
- ☑️ Gaya Theme Park
- ☑️ The Painters Hero Show

D3 TONGYEONG 🚗 BUSAN (B/L/D)

- ☑️ Tongyeong Hallyeosudo Viewing Rope-way (Include Cable Car)
- ☑️ Mireuksan Mountain
- ☑️ Tongyeong Mural Culture Village "Dong Pirang"
- ☑️ Tongyeong Traditional Seafood Market
- ☑️ Tongyeong Samdo Sugun
- ☑️ Yi Sun-sin Naval Commander Park

D4 BUSAN (B/L/D)

- ☑️ Haeundae Blue Line Park Beach Train
- ☑️ Cheongsapo Daritdol Skywalk
- ☑️ Busan X The Sky
- ☑️ Wearing Hanbok visit Gamcheon Culture Village

D5 BUSAN (B/L/-)

- ☑️ Local Product Shop
- ☑️ BIFF Square
- ☑️ Jagalchi Market

D6 BUSAN ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

Namdo Hanjeongsik
Grilled Fish Set
Ginseng Chicken Soup
Korean BBQ
Pork Bone Soup With Potato
DIY Tteokbokki

TOURIST ATTRACTIONS:

TONGYEONG

- ◆ **Tongyeong Hallyeosudo Viewing Ropeway** - Installed on Mt. Mireuk in Tongyeong is the only dual-cable automatic circulating gondola system in Korea.
- ◆ **Mireuksan Mountain** - One of the 100 best mountains in Korea. While not as high as other mountains, it is home to a lush forest, valleys with pure water, odd-shaped rocks, rock caves, and ancient temples.
- ◆ **Tongyeong Mural Culture Village "Dong Pirang"** - Tongyeong Agenda 21 which is an association in Tongyeong gathered people throughout the nation in order to paint murals on the walls of Dongpirang-gil Street in October 2007. Thanks to the participants' paintings, this hillside village on the sea became a new place, revitalized by the art. The view overlooking sea of Gangguan Port is fantastic as well.
- ◆ **Tongyeong Samdo Sugun Tongjesa** - Yi Sun-sin was a Korean naval commander His title of Samdo Sugun Tongjesa, literally meaning "Naval Commander of the Three Provinces," was the title for the commander of the Korean navy until 1896.

GIMHAE

- ◆ **Gimhae Nakdonggang Rail Bike Park** - Gimhae Nakdonggang River rail bike runs for about 3km in distance and you may enjoy nakdonggang river's beautiful view while riding on the rail bike. Experience a unique atmosphere as you bypass the vintage railway bridge, and a wine cave can also be found in the vicinity.
- ◆ **Gaya Theme Park** - the set of the MBC drama "Kim Su-ro," which aired in 2010, is a family theme park with various pleasures such as performances, exhibitions, experiences, and play.
- ◆ **The Painters Hero Show** - is an innovative non-verbal performance that stages the entire process of painting combined with incredible visual effects and a witty blend of mime, dance and comedy.

BUSAN

- ◆ **Haeundae Blue Line Park Beach Train** - Take a train with a retro shape, and the direction of the chairs is all facing the seaside, and you can enjoy the coastline of East Busan along the way.
- ◆ **Busan X The Sky** - is the second highest building in Korea at 411.6 meters. Located at Haeundae LCT Landmark Tower, the largest observatory in Korea has both sea side and city view. Each floor provides a panoramic view of the landmarks of Busan as well as convenience facilities including lounge, X The Photo, gift shop and more.
- ◆ **BIFF Square** - BIFF stand for Busan International Film Festival. Engraved with the winners of the annual palms, footprints of copper plates and copper plates winning names will be set in the ground on the square.
- ◆ **Jagalchi Market** - The biggest fish market in South Korea, there are hundreds of types of raw fish, shellfish here after wholesale trade and selling all over the country every day.

SHOPPING STOP

- ✓ Ginseng Outlet
- ✓ Liver Supplement Shop
- ✓ Cosmetic Shop



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Dongwon Royal Resort or similar classes x1 Night
- ✓ Busan Adela Hotel/ Asti Hotel or similar classes x3 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Raspberry Wine Cave
红酒洞窟



Tongyeong Hallyeosudo
Viewing Rope-way
闲丽水道眺望缆车



Gaya Theme Park
金海加耶主题公园



精简行程

第一天 启程 ✈️ 釜山

第二天 抵达釜山 🚗 金海 🚗 统营
(机上用餐/午/晚)

- ☑️ 金海洛东江铁路自行车
- ☑️ 红酒洞窟 (每人1杯红酒 + 1奶酪饼干)
- ☑️ 金海加耶主题公园
- ☑️ HERO涂鸦秀

第三天 统营 🚗 釜山 (早/午/晚)

- ☑️ 闲丽水道眺望缆车 (含往返缆车)
- ☑️ 弥勒山
- ☑️ 统营东崖壁画村
- ☑️ 统营中央传统海鲜市场
- ☑️ 三道水军统制营
- ☑️ 李舜臣公园

第四天 釜山 (早/午/晚)

- ☑️ 海云台Blue Line Park海边列车
- ☑️ 青沙浦踏石展望台
- ☑️ 釜山 X The SKY
- ☑️ 穿韩服游甘川文化村

第五天 釜山 (早/午/-)

- ☑️ 韩国土产店
- ☑️ BIFF国际电影广场
- ☑️ 札嘎其海鲜市场

第六天 釜山 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

观光景点:

统营

- ◆ **闲丽水道眺望缆车** - 位于统营弥勒山的闲丽水道眺望缆车是韩国唯一的以双线自动循环式gondola方式, 依据瑞士最新技术安装设置的缆车。
- ◆ **弥勒山** - 山里除了有葱翠的树林和清澈的溪谷外, 还有许多奇岩怪石与洞窟、古刹, 是韩国的百大名山之一。
- ◆ **统营东崖壁画村** - 蓝色统营21推动协议会自2007年10月起, 以全国为对象招募义工前来美化东崖路, 他们在村内的墙上画下各种美丽的图案, 用绘画让用绘画让这座海边山丘上的小村庄获得重生, 就像是座童话世界般。另外, 这里所能眺望到的江口内海岸风光更是优美动人。
- ◆ **三道水军统制营** - 三道水军统制营建于1604年, 直至1895年停止使用, 在长达292年的时间里, 一直是指挥庆尚, 全萝, 忠清三道水军的大本营。王辰倭乱之时, 首任三道水师统制使李舜臣将军的闲山岛阵营是统制营的雏形。

金海

- ◆ **金海洛东江铁路公园** - 铁路机车运行大约3公里的距离, 你可以欣赏洛东江的美丽景色。
- ◆ **金海加耶主题公园** - 在忙碌的人们的日常生活中提供舒适休息的休息场所, 也是可以和家人、恋人、朋友一起体验多种文化的综合文化空间。通过话剧、体验、展示等, 可以欣赏、听到、触摸、学习加耶历史和民族灿烂遗产的教育+娱乐教育相结合的互动主题公园。
- ◆ **HERO 涂鸦秀** - 作为韩国最早的一个在舞台之上现场涂鸦作画的公演, 在全球范围内这类公演也很难找到先例。整个公演将表演、魔术、音乐完美结合。

釜山

- ◆ **海云台Blue Line Park海边列车** - 乘坐着造型复古共的列车, 加上椅子方向全部面向海边的方向, 沿途可欣赏东釜山的海岸绝境。
- ◆ **釜山 X the SKY** - 位于韩国国内拥有第二高度的地标性建筑——LCT Land Mark Tower(411.6m), 是可以将釜山无敌海景与市景尽收眼底的韩国国内最大规模的观景台。观景台的每层都规划了可以欣赏釜山著名景点——海云台城市夜景、广安大桥、釜山港大桥、二姬台、映月台、冬柏岛等的全景观景区, 另外还有为游客们提供休息的“X the Lounge”, 以海景为背景尽情拍照留念的“X the Photo”, 出售特色纪念品的“X the Gift”等服务区域。
- ◆ **BIFF国际电影广场** - BIFF为釜山国际电影节的缩写。每年刻有获奖人手掌、脚印的铜盘和获奖作品名字的铜盘都会被镶在广场的地面上。
- ◆ **札嘎其海鲜市场** - 韩国最大的水产市场, 每天有数百种生鲜鱼、贝类在这里交易后被批发到全国各地销售。

购物店

- ✓ 人参专卖店
- ✓ 护肝宝专卖店
- ✓ 韩国化妆品



- 酒店住宿 (4晚)
- ✓ 统营东远皇家度假酒店或同级 x1晚
- ✓ 釜山阿德拉酒店/ Asti 酒店或同级 x3晚



✓ 4早餐 / 4午餐 / 3晚餐

风味餐

南道式韩定食
人参炖鸡汤
马铃薯猪骨汤

烤鱼餐
韩式烤肉
DIY 炒年糕

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。
备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used. * 许多信用卡在韩国都能通行
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.30 1000 韩币 = 马币 3.30 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 Boeing 777/748		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: